

Арн. Ч и к о б а в а (Тбилиси), Грамматические классы имен в иберийско-кавказских языках: общие вопросы системы и истории	9
*არნ. ჩიქობავა (თბილისი), სახელთა გრამატიკული კლასები იბერიულ-კავკასიურ ენებში: სისტემისა და ისტორიის ზოგადი საკითხები	21
*Арн. Chikobava (Tbilisi), Grammatical classes of nouns in the Ibero-Caucasian languages: General questions of their system and history	24
Ф. Г. У т у р г а и д з е (Тбилиси), Фонематическая система грузинского языка	28
*თ. უთურგაიძე (თბილისი), ქართული ენის ფონემატური სისტემა	91
*Т. Uturgaidze (Tbilisi), The phonemic structure of the Georgian language	92
Б. А. Д ж о р б е н а д з е (Тбилиси), О принципах строения глагольных основ в грузинском языке	99
*ბ. ჯორბენაძე (თბილისი), ზმნურ ფუძეთა აგების პრინციპები ქართულში	108
*В. Jorbenadze (Tbilisi), The principles of the formation of verbal stems in Georgian	108
ვ. შ ე ნ გ ე ლ ი ა (თბილისი), „ქონა-ყოლის“ აღმნიშვნელ ზმნათა სემანტიკური განაწილება ძველ ქართულში	110
*В. Шенгелиа (Тбилиси), Семантическое распределение глаголов со значением «иметь» в древнегрузинском языке	115
*V. Shengelia (Tbilisi), Semantic distribution of verbs expressing the notion of «having» in Old Georgian	117
Г. В. Р о г а в а (Тбилиси), Греческая и романская лексика в картвельских языках	118
*გ. როგავა (თბილისი), ბერძნული და რომანული ლექსიკა ქართველურ ენებში	124
*G. Rogava (Tbilisi), Greek and Roman lexis in the Kartvelian languages	125
გ. რ ო გ ა ვ ა (თბილისი), უბიხურიდან შეთვისებული ერთი ზმნური ფუძე ზანურში	126
*Г. В. Рогава (Тбилиси), Убыхская глагольная основа в занском языке	126
*G. Rogava (Tbilisi), An Ubykh verbal stem in the Zan language	128
Г. В. Р о г а в а (Тбилиси), О некоторых глагольных основах со значением говорить, сказать в абхазско-адыгских и картвельских языках	129
*გ. როგავა (თბილისი). თქმის აღმნიშვნელი ზოგი აფხაზურ-ადაღურა და ქართველური ზმნური ფუძე	133
*G. Rogava (Tbilisi), Some of the Abkhaz-Adyghe and Kartvelian stems denoting the verbal notion «to say»	133
ქ. ლ ო მ თ ა თ ი ძ ე (თბილისი), ცეცხლის აღმნიშვნელი (ა-მ ც ა) სიტყვის ამოსავალი ფუძე აფხაზურსა და აბაზურში	134
*К. В. Ломтатидзе (Тбилиси), Исходный вид основы слова «огонь» (а-т са) в абхазском и абазинском языках	137
*К. Lomtaticdze (Tbilisi), The original stem of the word a-mca «fire» in the Abkhaz and Abaza languages	138

M. A. Кумахов (Москва), О соотношении дифтонгов и гласных в адыгских языках	141
*მ. კუმახოვი (მოსკოვი), დიფთონგებისა და ხმოვანთა ურთიერთმიმართებისათვის ადიღურ ენებში	147
*M. Kuma khov (Moscow), On the correlation of diphthongs and vowels in the Adyghe languages	148
Б. Х. Балкаров (Нальчик), Об особенностях образной основы названий одинаковых предметов	149
*ბ. ბალყაროვი (ნალჩიკი), ერთვარი საგნების აღმნიშვნელ სახეობრივ ფუძეთა თავისებურებების შესახებ	155
*B. Balkarov (Nalchik), On the peculiarities of the image-bearing features of words denoting the same objects of reality	155
З. Ю. Кумахова (Москва), О двух ареалах языка кабардино-черкесской художественной литературы	156
*ზ. კუმახოვა (მოსკოვი), ყაბარდოულ-ჩერქეზული მხატვრული ლიტერატურის ენის ორი არეალის შესახებ	160
*Z. Kuma khova (Moscow), On two styles of the Kabardian-Circassian literary language	161
Х. Б. Дауров (Майкоп), К вопросу о составе адыгского топонима ц̄ам̄г̄з (название гор. Новоросийска)	163
*ხ. დაუროვი (მაიკოპი), წამზ ტოპონიმის (ქალ. ნოვოროსიისკის ადიღური სახელწოდების) შედგენილობისათვის	166
*Kh. Daurov (Maikop), For the toponym ц̄ам̄г̄з—the Adyghe name of Novorosiisk	166
Д. С. Имнайшвили (Тбилиси), О производящей глагольной основе на -о в нахских языках	167
*დ. იმნაიშვილი (თბილისი), -ო სუფიქსის მქონე ზმნის საწარმოებელი ფუძე ნახური ჯგუფის ენებში	179
*D. Imnaishvili (Tbilisi) The verbal stem containing the suffix -o in the Nakh languages	180
А. Д. Тимаев (Грозный), Категория грамматических классов в местоимениях нахских языков	181
*ა. თიმაევი (გროზნო), გრამატიკული კლასების კატეგორია ნახურ ენათა ნაცვალსახელებში	191
*A. Timaev (Grozny), The category of grammatical class in the Nakh pronouns	192
А. С. Куркиев (Грозный), Об исконной лексике ингушского языка	193
*ა. კურკიევი (გროზნო), ინგუშური ენის საკუთარი ლექსიკის შესახებ	214
*A. Kurkiev (Grozny), On the original vocabulary of the Ingush language	215
С. М. Джамирзаев (Грозный), О некоторых особенностях ножай-юртовского говора чеченского языка	216
*ს. ჯამირზაევი (გროზნო), ჩაჩნური ენის ნოჯაი-იურტის თემის ზოგი ლექსიკური თავისებურებების შესახებ	218
*S. Jami rzaev (Grozny). On some lexical peculiarities of the Nozhai-Jurti sub-dialect of the Chechen language	219
И. И. Церцвадзе (Тбилиси), Два типа эргатива по исходной основе в личных местоимениях аварско-андийских языках	220
*ი. ცერცვაძე (თბილისი), ერგატივის ორი ტიპი ამოსავალი ფუძის მიხედვით ხუნძურ-ანდიურ ენათა პირის ნაცვალსახელებში	222
*I. Tser tsvadze (Tbilisi), Two types of the ergative case according to the stems of personal pronouns in the Avar-Andi languages	223

A. A. Magometov (Tbilisi), Вспомогательные глаголы sabi «есть» и leb «имеется», «находится», «есть» в даргинском языке	224
*ა. მაგომეტოვი (თბილისი), საბი „არის“ და ლიბ „მაქვს/მყავს“, „იმყოფება“ მეშველი ზმნები დარგულში	283
*A. Magometov (Tbilisi), The auxiliary verbs sabi «to be» and lib «to have» in Dargwa	287
Г. Т. Бурчуладзе (Тбилиси), О вспомогательном глаголе ur (b-, d-) «есть» в лакском языке	292
*გ. ბურჭულაძე (თბილისი), ურ (ბ-, დ-) „არის“ მეშველი ზმნის შესახებ ლაკურში	309
*G. Burchuladze (Tbilisi), On the auxiliary verb ur (b-, d-) «is» in Lak	311
თ. კახაძე (თბილისი), თვლის სისტემა არჩიულში	314
*О. И. Кахадзе (Тбилиси), Система счета в арчибском языке	318
*O. Kakhadze (Tbilisi), The system of numeration in the Archi language	318

II

В. Г. Шенгелиа (Тбилиси). ქ. ლომთათიძე, აფხაზური და აბაზური ენების ისტორიულ-შედარებითი ანალიზი. I. К. В. Ломтатидзе, Историко-сравнительный анализ абхазского и абазинского языков. I (на груз. яз.)	320
*ვ. შენგელია (თბილისი). ქ. ლომთათიძე, აფხაზური და აბაზური ენების ისტორიულ-შედარებითი ანალიზი. I	325
*V. Shengelia (Tbilisi). K. Lomtadidze, Historical-comparative analysis of the Abkhaz and Abaza languages. I (in Georgian)	325
Л. К. Саникидзе (Тбилиси). А. Г. Мацнев, Очерки лексикологии современного чеченского языка	326
*ლ. სანიკიძე (თბილისი). ა. მაცნევი, თანამედროვე ჩაჩნური ენის ლექსიკოგრაფიული ნარკვევები	332
*L. Sanikidze (Tbilisi). A. Matsiev, Essays on the lexicography of the modern Chechen language	333

III

ИНФОРМАЦИЯ О РАБОТЕ ПО ИЗУЧЕНИЮ ИБЕРИЙСКО-КАВКАЗСКИХ ЯЗЫКОВ ЗА 1976 г.	
*ინფორმაცია იბერიულ-კავკასიურ ენათა შესწავლის შესახებ 1976 წ.	
*INFORMATION ON THE STUDY OF THE IBERO-CAUCASIAN LANGUAGES IN 1976	
Отделение структурной и прикладной лингвистики филологического факультета Московского государственного университета им. Ломоносова	334
* ლომონოსოვის სახ. მოსკოვის სახელმწიფო უნივერსიტეტის ფილოლოგიის ფაკულტეტის სტრუქტურული და გამოყენებითი ენათმეცნიერების განყოფილება	335
*The Section of Structural and Applied Linguistics of the Philological Department of the Moscow State University	335
Ленинградское отделение Института языкознания АН СССР	336
*სსრკ მეცნიერებათა აკადემიის ენათმეცნიერების ინსტიტუტის ლენინგრადის განყოფილება	337
*The Leningrad Department of the Institute of Linguistics of the Academy of Sciences of the USSR	337
Абхазский институт языка, литературы и истории им. Д. Гулна	337
*დ. გულიას სახ. აფხაზეთის ენის, ლიტერატურისა და ისტორიის ინსტიტუტი	338
*The D. Gulia Abkhaz Institute of Language, Literature and History	339
Сухумский государственный педагогический институт им. М. Горького	339
*მ. გორკის სახ. სოხუმის სახელმწიფო პედაგოგიური ინსტიტუტი	340
*The M. Gorki Sukhumi State Pedagogical Institute	340

